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常州市贝瑞轴承有限公司

公司地理位置图

公司地址：常州市洛阳戴溪天井工业园区
总经理：许光贤
电话：0519-88551296
传真：0519-88556192
手机：13806117729  13775075128
电子邮件：xgx@czbeirui.com
网址：http://www.czbeirui.com
           http://czbr.1688.com

Address:Changzhou city of Luoyang-yard River Industrial Park 
General manager:Guangxian Xu
Tel: 0519-88551296
Fax: 0519-88556192
Mobile: 13806117729  13775075128
E-mail:xgx@czbeirui.com
URL:http://www.czbeirui.com
         http://czbr.1688.com
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        常州市贝瑞轴承有限公司位于长江三角洲、常州市和无锡交界重镇洛阳镇。交通便利，距常州市区

25公里，是中国轴承行业生产向心关节轴承专业公司。且可按客户特殊要求设计、制造。

        我们公司技术力量雄厚，工艺装备先进，检测手段完备，己通过IS09001-2000认证。

        本公司年产向心关节系列100万套，制造的向心关节轴承具有精度高、耐磨损、可靠性高等特点，在

国内外市场享有良好信誉。

        主要生产关节轴承，关节球，非标关节轴承，自润滑关节轴承GE-ES、GE-ES-2RS、GEG-ES、GEG-

ES-2RS、GEUK-2RS、GEZ-ES、GEZ-ES-2RS、GE-DS、GE-C、GEG-C、GE-ET-2RS、GEG-ET-2RS等各类

关节轴承。

   Changzhou City Berry Bearing Co., Ltd. located in the Yangtze River Delta, Changzhou and Wuxi city of 

Luoyang at the junction of the town.Transport facilities, 25 kilometers away from Changzhou, China bearing 

industry production to the heart joint bearing professional firms. And the special requirements of customers 

can design, manufacture.

   Our strong technical force, advanced technology and equipment,detection means complete and has passed 

ISO9001-2000 certification.

   Company to the heart of this joint campaign with an annual output of 1 million units, to the heart of the joint 

manufacture of high precision bearings, wear resistance, high reliability, in markets at home and abroad enjoy 

a good reputation.

  The main production spherical plain bearings, ball joints, non-standard joint bearing, self-lubricating 

bearings joint GE-ES、GE-ES-2RS、GEG-ES、GEG-ES-2RS、GEUK-2RS、GEZ-ES、GEZ-ES-2RS、GE-

DS、GE-C、GEG-C、GE-ET-2RS、GEG-ET-2RS, and other joint bearing.
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企业精神
团/结/拼/搏 ���实/干/兴/业

关节轴承型号对照表
Interchange table

尽管我们已尽力确保此样本中信息的准确，对于任何错误和遗漏我们不承担责任。

由于持续的技术改造，数据可能更改，恕不另行通知。

-although every effort has been made to ensure the accuracy of the information contained in this catalogue, no liability

can be accepted for any omissions or errors.

-due to coninuing technical improvements, specifications are subject to change without notice.
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